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MMOORRAAVVSSKKOOSSLLEEZZSSKKÝÝ    SSVVAAZZ    SSTTOOLLNNÍÍHHOO    TTEENNIISSUU                                                                                                        
  

Vítkovická 3083/1, 702 00 Ostrava   

www.mssst.cz 
 

 

Zápis ze společného  jednání VV Moravskoslezského svazu stolního tenisu a předsedy 

OSST. 

 
Datum: 24.1.2022 od 17:00 hodin, v zasedací místnosti ČUS, Vítkovická 3083/1, Ostrava 

 

Účastníci: Olbricht Jiří – předseda, 

       Henžel Miroslav,  Bednář Ota, Vařák Luděk, Synek Petr – členové VV MSSST 

       Petr Radim – ředitel soutěží MSSST 

       Hranická Jana – MěSST Ostrava 

       Přeček Libor – OSST Frýdek – Místek 

       Hazuka Pavel – OSST Nový Jičín  

         

 

Program jednání: 

  

1) úvod, přivítání – J. Olbricht 

 

2) agenda STK – M. Henžel, R. Petr 

- informace o průběhu dlouhodobých soutěží 2021/2022  

- informace o nominace na kvalifikaci M ČR dospělých 

 

3) agenda KM – O. Bednář 

- KBTM 

- informace o přidělení pořadatelství KBTM a KP mládeže v 1. pololetí 2022 

 

4) agenda TMK – P. Synek 

- informace o připravovaném školení trenérů licence „C“ 

 

5) ekonomika – L. Vařák 

- stav hospodaření v sezoně 2021/2022 

- informace o vyúčtování spolufinancování turnajů MSSST v roce 2021 

 

6) různé 

- schválení delegátů na Konferenci ČAST, která se uskuteční v roce 2022 

- předání míčků dle rozdělení VV MSSST 

 

7) závěr 

 

Zápis z jednání:  

 

1. Úvod, přivítání 

 

J. Olbricht zahájil zasedání VV MSSST, přivítal zástupce OSST.  

 

 

 

 

http://www.mssst.cz/
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2. Agenda STK 

 

a) dlouhodobé soutěže MSSST 2021/2022 

R.Petr informoval o průběhu dlouhodobých soutěží – soutěže běží v pořádku. Za 1. pololetí byly 

provedeny 3 kontumace zápasů a bylo uděleno 6 pokut. Dále informoval, že „on-line“ zápisy 

nepoužívá jen 12 družstev. 

 

 b)  nasazovací žebříček – mužů a žen na KP 2022   

M. Henžel informoval o vytvoření nasazovacího žebříčku pro KP dospělých 2022  

 

c)  KP  mužů a žen 2022 - jednotlivců   

M. Henžel informoval o nominace hráčů na M ČR 2022. Soutěže dvouher žen a čtyřhra žen byly pro 

malý počet přihlášených hráček (pouze 1 hráčka) po dohodě VR a delegáta MSSST zrušeny. 

 

d)  český pohár – 1. stupeň   

M. Henžel informoval o nutnosti změny Rozpisu ČP- 1. stupně, z důvodu přihlášek dalších družstev 

do 1. kola ČP (celkem 10 družstev). Jelikož z MSSST má nárok na postup do 2. stupně ČP 3 

družstva, musí družstva na druhých místech (semifinalisté) sehrát o 3 postupové místo rozhodující 

utkání. 

  

3. Agenda KM 

 

a) KBTM 

O. Bednář informovoval o průběhu odehraných KBTM a o dalších pořadatelích KBTM v roce 2022. 

6. KBTM – Havířov, 7. KBTM – Bílovec a 8. KBTM – Karviná.  

 

b) KP mládeže - jednotlivců        

O. Bednář informoval o přidělení pořadatelství  krajských přeborů mládeže – jednotlivců 2022.  KP          

v kategoriích – U11, U13 a U19 – Havířov, U15 a U17 - Frenštát.  

 

4. Agenda TMK 

 

P. Synek informoval o školení a doškolení trenérů licence „C“ v roce 2022. Z důvodu zpřísnění pořádání 

školení ze strany ČAST, se školení musí konat ve dvou víkendových termínech 21. - 22.5.2022 a  28. – 

29.5.2022. 

 

5. Ekonomika  

 

L. Vařák informoval stavu financí na účtu v pokladně k 31.12.2021. Informoval o ukončení účtu u 

ČS. 

J. Olbricht informoval o vyúčtování Smlouvy o spolufinancování turnajů MSSST s ČAST. 

        

6. Různé 

 

účastníci jednání schválili kandidáty na Konferenci ČAST, pp. Olbricht a Henžel. Náhradníci -  Synek a 

Bednář. 

 

P. Hazuka měl dotaz, zda by nešlo proplatit dotaci za uspořádané OBTM v roce 2021 a 2022. 

 

J. Olbricht odpověděl, že za rok 2021 schválila Konference MSSST místo dotací na okresy, vrácení 

evidenčních poplatků. Dotace pro okresy je možno navrhnou do rozpočtu na sezonu 2022-2023 a pokud 

to konference schválí, je možno vyplatit i za turnaje pořádané okresy v 1. pololetí roku 2022.   

 

L. Přeček měl dotaz na změnu papírového zápisu o utkání – možnost oddělení jednotlivých kol . 
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M. Henžel odpověděl, že je připravený nový STIS ČAST, ve kterém je toto již zohledněno. 

 

 

 

7. Závěr 

 

Předseda MSSST poděkoval všem účastníkům zasedání a zasedání ukončil. 

 

Zasedání bylo ukončeno 18:30 hodin. 

 

 

 

 

Zapsal : J. Olbricht 

 

 

   

 

 

 

 


